
سال های سال است که استفاده از دستگاه های خودپرداز 
به یکی از روال های معمول و جاری زندگی ما تبدیل شــده 
و تاکنون هزاران دستگاه ATM نیز در بانک ها یا فروشگاه 
ها جانمایی شــده اســت. اما به هر حال، حتما کمتر کسی 
تاکنون نظیر این تصویر را دیده اســت که دستگاه یاد شده 
بین دیــوار یک خانــه و با این شــیوه عجیب دسترســی قرار 

گرفته باشد. 

 شهروند خبرنگار/ شیوا احسانی راد

جانمایی منحصر به فرد فناوری

دوربــیــن خــوانــنــدگــان

»وضعیت آسانسورهای آپارتمان ها و اماکن عمومی 
شهر به شدت نابه سامان است و خیلی ها حتی برای 
یک بار هم که شــده در آسانســور گیر افتــاده اند. از 
طرفی هر از چند گاهی، شــاهد حادثه ای هســتیم 
که آسانســورهای غیر اســتاندارد عامــل اصلی آن 
است و متاسفانه هیچ نهادی خودش را در قبال این 
گونه حوادث مسئول نمی بیند، لطفا به این موضوع 

رسیدگی کنید.«
برای پیگیــری این پیامک شــهروند ابتدا به ســراغ 
»محمود خبیری« رئیس ســندیکای آسانسور و پله 
برقی استان رفتیم. خبیری در این باره به خراسان 
رضــوی گفــت: در چند ســال گذشــته ســندیکای 
آسانســور و پلــه برقی بــا هدف ســامان بخشــی به 
موضــوع آسانســورهای غیراســتاندارد، اقدامات 

زیادی انجام داد.

استاندارد پله برقی ها از نیمه دوم سال	 

وی ادامه داد: با نهادهای مســئول زیــادی نیز وارد 
مذاکره شدیم اما با وجود این پیگیری ها، هیچ نهاد و 
دستگاهی به این موضوع ورود نکرد تا این که در ماه 
های اخیر مکاتباتی با دستگاه قضایی  داشتیم و قوه 
قضاییه اعلام آمادگی کرد با ورود به موضوع، برای 
جلوگیری از نصب آسانسورهای غیراستاندارد قدم 
هایی بردارد که به همین منظور جلســاتی با معاون 
دادســتان در امور پیشــگیری از وقوع جــرم برگزار 
کردیم.  وی درباره رعایت استاندارد در پله برقی ها 
نیز گفت: تاکنون هیچ اســتانداردی برای پله برقی 
ها در کشور وجود نداشته است و احتمالا از شش ماه 
دوم امسال استاندارد پله برقی در کشور اجرایی می 
شود.خبیری تصریح کرد: دغدغه اصلی ما شرکت 
های غیر مجازی هســتند که در این عرصه فعالیت 
می کنند و متاســفانه برخی افراد با پرداخت 200 
هزار تومان، یک شــرکت را به ثبت می رســانند و به 
فعالیت در زمینه فروش، نصب و راه اندازی آسانسور 

می پردازند.  

مهر فروشی برخی شرکت های مجاز!	 
رئیس سندیکای آسانسور و پله برقی خراسان رضوی 
افزود: چند ســالی اســت که بعضی از شرکت های 
دارای مجوز با هدف کســب سود بیشــتر، دست به 
اقداماتی می زنند که برای جان مــردم خطر آفرین 
اســت؛ این شــرکت ها در قبال دریافــت مبالغی از 
شــرکت های غیرمجــاز مهــر صــدور تأییدیــه را در 
اختیار شــرکت های غیرمجاز، قرار می دهند و این 
شــرکت ها با نیروهای غیرمتخصص بــه نصب و راه 
اندازی آسانســور می پردازند و از این طریق، هر روز 
به تعداد آسانسورهای غیراستاندارد شهر اضافه می 
شود.خبیری درباره اقدامات صورت گرفته درباره 
آسانسورهای بدون اســتاندارد گفت: به دنبال راه 
اندازی سایت »آسانه« هستیم که طی سه سال زمان، 
بخش قابل توجهی از زیرســاخت های این ســایت 
آماده سازی شده اســت، بنابراین با راه اندازی این 
سایت، موارد یاد شــده تا حدود زیادی مدیریت می 
شود.وی در خصوص امتیازات آن ابراز کرد: در این 
سامانه قیمت تمام قطعات، کد نوسازی ساختمان، 
شــرکت های مجــاز، قیمت تمام شــده آسانســور و 

موضوعاتی از این دست ثبت شده است.

4500 پرونده استاندارد جعلی 	 

وی خاطر نشان کرد: طی سه ســال گذشته، حدود 
4500 پرونده استاندارد جعلی را پیگیری کرده ایم 
که منبع صدور این تعداد پرونده باید پیدا شود البته به 
روز نبودن سیستم صدور مجوز توسط اداره استاندارد 
نیز در این موضوع بی تأثیر نبوده اســت، با این حال 
هم اکنون این سیستم به روز رسانی شده و با توجه به 
دستورات دستگاه قضایی، اداره استاندارد با جدیت 
بیشــتری به ایــن موضــوع ورود کرده اســت.رئیس 
سندیکای آسانســور و پله برقی اســتان خاطرنشان 
کرد: متاســفانه تعداد زیادی از آسانسورهای نصب 
شده در استان، حتی استاندارد اولیه را کسب نکرده 
اند اما بــا وجود تمام مخاطــرات احتمالی همچنان 
مشغول فعالیت هستند بنابراین اگر شهرداری موقع 
صدور پروانه پایانکار برای یک ساختمان، سازندگان 
را ملزم کند تا بدون توجه به افزایش هزینه ها، شرکت 
مجری را از میان شــرکت های مجاز انتخاب کنند، 
بخشی از مشــکلات این صنعت حل و فصل خواهد 
شــد.خبیری گفــت: متأســفانه ســازمان صنعــت، 
معدن و تجارت اســتان به ســرعت پروانــه طراحی و 
مونتاژ آسانسور را صادر می کند، در حالی که تعداد 
زیادی از این شرکت ها تاییدیه سندیکای آسانسور 
و پله برقی را ندارنــد و ما نیز با ایــن رویه صدور مجوز 
مخالفیم زیرا در بین شــرکت هایی کــه پروانه هایی 
کســب کرده اند، شــرکت هــای غیر مجــازی وجود 
دارند که بعد از تولید و نصب تعداد زیادی آسانســور 
در شهر، شرکت هایشان  را تعطیل می کنند و هیچ 
کس برای انجام خدمات پشــتیبانی آسانسورهایی 
که توسط این شرکت ها نصب شده پاسخگو نیست 
و از این طریــق، کلاهبــرداری های زیــادی صورت 
گرفته اســت.  خبیری بیــان کرد: هم اکنــون تعداد 
شــرکت های مجاز نصب آسانســور در اســتان بین 
160 تا 180 شرکت است ولی تعداد شرکت های 
فعال بیش از 400 واحد اســت، یعنی بیش از 200 
شرکت غیرمجاز در زمینه نصب آسانسور در  استان 

مشغول فعالیت هستند. 
وی درباره چگونگی دست یابی به اطلاعات شرکت 
های مجاز گفت: مردم می توانند به سایت سندیکای 
آسانسور و پله برقی و سایت سازمان صنعت، معدن 
و تجــارت مراجعــه کنند، ضمــن این که مــی توانند 
بــرای اطمینــان از رعایــت اســتانداردهای لازم در 
آسانسورهای نصب شده با شــماره 36015031 

تماس بگیرند.

اصالت سنجی آسانسورها از سال 95 	 
در ادامه برای بررسی بیشتر موضوع، به سراغ »علی 
حســینی مقدم« سرپرســت آزمایشــگاه بــرق اداره 
استاندارد اســتان رفتیم. وی درباره  آمار ارائه شده 
توسط رئیس سندیکای آسانسور و پله برقی درباره 
آسانسورهای غیراستاندارد و تخلفات صورت گرفته 
در این حوزه گفت: درباره تعداد آسانســورهای غیر 
اســتاندارد و آمار آن، موثق ترین عــدد را می توانید 
از حراســت شــهرداری بگیرید و  عدد اعلام شده از 
سوی رئیس ســندیکای آسانســور و پله برقی، عدد 
اشتباهی است.وی افزود: در سال 1395 با اولین 
آسانســورهایی روبه رو شــدیم که نصاب های  آن با 
استفاده از مهر جعلی استاندارد، کلاهبرداری هایی 
را انجام داده بودند و با ارسال فهرست گواهی نامه 
های اداره استاندارد به شــهرداری مشهد، اصالت 
ســنجی های لازم درباره اصالت گواهی نامه های 
صادر شده انجام شد.وی با رد به روز نبودن سیستم 
های اجرایی اداره اســتاندارد، گفت: مــا تنها اداره 
ای هســتیم که از ســال 1395 بــرای جلوگیری از 
تخلفات، طرح »برخط« را در بین ادارات اجرا کردیم 
و با اجرای این روش، دیگر گواهی نامه اســتاندارد 
به صورت کاغذی صادر نمی شــود و به هیچ عنوان 
امکان تخلف وجود ندارد، ضمن این که بعد از صدور 
تاییدیه، این تاییدیه روی سیستم شهرداری نمایش 
داده و تمامی روند این عملیات به صورت سیستمی 
انجام مــی شود.سرپرســت آزمایشــگاه بــرق اداره 
استاندارد خراســان رضوی ادامه داد: موضوع مهر 
فروشــی مربوط به ســازمان صنعت و معدن اســت 
که پروانه هایی را صادر کرده اســت و افرادی وجود 
دارند که از این پروانه ها سوءاســتفاده می کنند و با 
به کارگیری راهکارهایی، مهــر پروانه فعالیت خود 
را در اختیار برخی متخلفان قرار می دهند و مسئول 
رسیدگی به این موضوع، ســازمان صنعت و معدن 
است. یکی از بیشترین شکایات ارسالی به ما، مربوط 
به تعمیر و نگهداری آسانسور است که این موضوع نیز 
به موضوعات مرتبط با صنعت و معدن بر می گردد.
حسینی مقدم درباره ورود اداره استاندارد به پرونده 
تخلفات مربوط به نصاب های غیــر مجاز نیز گفت: 
تمام شرکت های نصاب مجاز و تعمیر و نگهدار، زیر 
نظر سازمان صنعت و معدن است و ما نمی توانیم به 
این موضوع ورود کنیم. بعضی از سرویس نگهدارها 

با 20 یــا 30 هزار تومــان، مجوزهایی مــی گیرند و 
با موتورســیکلت خدمات رســانی می کنند که این 

موضوع نیاز به پیگیری های جدی دارد.

حساسیت صنعت و معدن برای نصب 	 
آسانسورهای استاندارد 

در ادامــه به ســراغ »مهدی مقدســی«، کارشــناس 
مسئول ســازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان 
رضوی رفتیم. وی در پاسخ به این سوال که آیا دلیل 
تمایــل مردم به شــرکت هــای غیرمجاز آسانســور، 
ســخت گیری های بیــش از حــد بازرســان مربوط 
و قوانیــن دســت و پاگیر تأییدیه آسانســور نیســت، 
گفت: بازرســانی کــه تاییدیــه اســتاندارد را صادر 
می کنند بــر طبق قوانیــن و آیین نامه هــا عمل می 
کنند و حساسیت این موضوع به این دلیل است که 
استاندارد آسانسور، مســتقیما با سلامتی مردم در 
ارتباط اســت.وی درباره این که چطور مــی توان از 
میزان تخلفات در حوزه آسانسور کاست، افزود: باید 
این فرهنگ سازی انجام شــود که مردم برای حفظ 
جان و سلامتی خود و خانواده هایشان دقت بیشتری 
در انتخاب نصاب ها داشــته باشند. شهروندان می 
توانند بــرای اطلاع از شــرکت های مجــاز در نصب 
آسانسور، به سایت اتحادیه الکترونیک مراجعه کنند 
تا با مشــکلات کمتری در این زمینه مواجه شــوند.
وی ادامه داد: در بازرســی صنعــت و معدن، زمانی 
می توانیم این موضوعات را پیگیری کنیم که نصاب 
های آسانسور از بین افرادی انتخاب شده باشند که 
دارای مجوزهای ثبت شده در اتحادیه باشند و تنها 
به این شکل است که می توان شاهد پایین آمدن آمار 
حوادث در زمینه آسانسور در جامعه باشیم.مقدسی 
خاطرنشان کرد: بعضی کارفرمایان به دلیل کمبود 
زمان ساخت و ســاز و نیز سرعت بخشــی به کار، به 
سراغ شرکت های نصاب غیر مجاز می روند، غافل 
از این که در آینــده در دریافت تاییدیه اســتاندارد و 
درنهایت پروانــه پایانکار با مشــکل مواجه خواهند 
شد.وی عنوان کرد: در حوزه رسیدگی به شکایات، 
عملکردهایی داشته ایم و افرادی که به نحوه قرارداد 
ها، نصب، تامین و نگهــداری و... شــکایاتی دارند 
می توانند به بازرســی این ســازمان مراجعه کنند.
مقدســی خاطرنشــان کرد: اتاق اصناف، سازمان 
صنعت و معدن، اداره استاندارد، سندیکای آسانسور 
و پله برقی، ســازمان هایی هســتند که بــر موضوع 

استانداردها نظارت دارند. 
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شهرداری

قابل توجه شهرداری منطقه 11 و سازمان محیط زیست؛ 
فرد یــا افرادی با ایجــاد بــرش و کنــده کاری روی تنه درخت 
کاجی با حدود 20 سال ســن، موجب خشک شدن آن شده 
اند. دانشجوی 24 ، نزدیک چهار راه دوم، روبه روی پیاده رو، 

آپارتمان پلاک 56 ...
کارکنان شهرداری ها در زمان خدمت، تابع قانون نظام 
هماهنگ پرداخت هســتند و زمان بازنشســتگی تابع قانون 
مدیریت خدمات کشوری. آیا زمان آن فرا نرسیده که مجلس 

شورای اسلامی این دوگانگی را حل کند؟
چرا بولوار نماز کاملا تکمیل نمی شود تا ترافیک میدان 

جهاد و بزرگراه کلانتری کاهش یابد؟
قابل توجه شهرداری مشهد؛ اگر هرس درختان در فصل 
بهار و تابستان بیشتر از فصل پاییز و زمستان نباشد، کمتر هم 
نیســت زیرا به علت گرمی هوا، شــاخه های زایدی در پا و تنه 
درختان می رویند که در صورت هرس و چیده نشدن، شاخه 

های بالایی و اصلی به تدریج خشک می شوند.
مغازه های خیابان حُر ... جعبه های نوشابه و سطل های 
آشغال را وسط خیابان می گذارند و یخچال ها را وسط پیاده 
رو قرار می دهند و مأموران سد معبر هم آن گونه که باید و شاید 

رسیدگی نمی کنند.

اتوبوسرانی
مسئولان اتوبوسرانی چرا پایانه پارک ملت را خراب می 
کنند؟ تازه چند سال است این پایانه ساخته شده است، پول 

بیت المال با این روش حرام می شود.
با باز شــدن خیابان کریمی بــه بولوار مجد، نیــاز به خط 
اتوبوس از ابتدای صدمتری تا احمدآباد احساس می شود. از 
اتوبوسرانی خواســتار اقدامی در این باره و برقراری یک خط 

هستیم.
سازمان اتوبوسرانی برنامه ریزی کند در هر اتوبوس یک 
نوجــوان مشــغول به کار شــود. ایــن کار بــه رشــد اقتصادی 

نوجوانان کمک می کند.
تاکسی های لادن خدمات دهی مناسبی برای اهالی این 
محله ندارند. از اتوبوســرانی درخواســت می کنــم برای این 

محله، خطوط اتوبوس در نظر بگیرد.

شرکت گاز
شــرکت گاز بدون ارســال قبض، اقدام به قطع گاز کرده  ٰ

است.

بانک
استاندار محترم خراسان رضوی، حدود 20 سال قبل، 
بانک مســکن طــی قرارداد 15 ســاله اســتیجاری به شــرط 
 ،RE تملیک، آپارتمان های 42 متری، واقع در الهیه، موسوم به
با مبلغ نقدی یک میلیون تومان و اقســاط 18 هــزار و 400 
تومانی را به خانه اولی ها واگذار کرد. اکنون پس از گذشــت 
پنج سال از پایان اقساط 15 ساله، از دادن سند خودداری می 
کند و هر سال وعده سال بعد را می دهد، خواهش می کنم به 

این ماجرا رسیدگی کنید.

آب و فاضلاب
آب منطقه ســیدی با قطعی های مکرر به بهانه کم آبی، 

مردم این منطقه را کلافه کرده است.

شهرستان ها

سال هاست مسئولان وعده داده اند سدی بر روی شصت 
دره تربت حیدریه ایجاد شود تا روستاهای پایین دستی آن از 
آب بهره مند شــوند اما تاکنــون هیچ کار مثبتی انجام نشــده 
است. ضمنا زمان انتخابات، نامزدها قول احداث سد را می 

دهند ولی بعد آن را فراموش می کنند.
چرا تقاطع ها و میدان های پررفت و آمد سبزوار، سرعت  ٰ
گیر ندارد تا از سرعت بالای برخی رانندگان جلوگیری شود؟
شهرســتان قوچان هوای تمیزی دارد ولی خودروهای 
شهرداری خصوصا خاورها و خودروهای حمل زباله که معلوم 
نیست معاینه فنی دارند یا نه، منبع دود و آلودگی هوای شهر 

شده اند.
موسسه مالی ... در درگز با این ادعا که وام زیر پنج میلیون 
تومان بدون بهــره پرداخت می کند، من را تشــویق به افتتاح 
حســاب کرد اما ضمــن این کــه وام دو مــاه بعد از زمــان مقرر 
پرداخت شد، مبلغ 70 هزار تومان به عنوان بیمه و 66 هزار 

تومان تحت عنوان کارمزد، از اصل وام کسر شد.
از شهردار تربت جام می خواهم توجه بیشتری به خواسته 
ها و درد دل های مردم این شــهر داشــته باشــد و بــرای رفع 
معضــلات و آبادانــی این شهرســتان مــرزی و محــروم همت 
بیشــتری کند. از طرفی خرابی آســفالت خیابان ها مردم را 
کلافه کرده و بــار ســنگینی را روی دوش صاحبان خودروها 
گذاشته اســت و از طرف دیگر رهاســازی زباله در کوچه ها و 
خیابان ها و انتشــار بوی تعفن ناشــی از زباله های تر به علت 
کمبود باکس های جمع آوری زباله به خصوص در نقاط پایین 
شهر، چهره بسیار زشــتی به شــهر داده و امان مردم را بریده 

است.
با وجود ترکیدگی هــر روزه لوله آب، چرا آبفای شــهری 
تربت حیدریــه برای اصــلاح شــبکه مظفریه 28 هیــچ گونه 

اقدامی نمی کند؟
ما مردم روستاهای حاشیه رودمرزی سرخس، همچون 
پدران مان با آب رودخانه کشــاورزی می کردیم و روزگارمان 
سپری می شد تا این که سد دوستی را احداث کردند و آب این 
منطقه به مشــهد منتقل شــد. به همیــن دلیــل مهاجرت در 

روستای ما زیاد شده است.
سه سال پیش به مشهد آمدم. مجتمع چالیدره وضعیت  
نمازخانه اش بسیار نامناسب  بود. هنوز هم همان وضعیت را 

دارد.
در توس 65 روســتای »کوشــک مهدی«، هنــوز بعضی 
کوچه ها گاز ندارند. هر جا می رویم هنوز نتیجه ای نگرفته ایم.
فرماندار درگز، لطفا بخشنامه دولت مبنی بر ممنوعیت 
کشت برنج به جز در استان های شمالی را به سرعت اجرایی 
کند. استفاده بی رویه از منابع آب در بالا دست منجر به خشک 
شدن باغ ها و گسترش فقر و بالا رفتن میانگین دما در منطقه 

نوخندان شده است.

متفرقه
این برچســب های لولــه بازکنــی روی در منــازل باعث 
نازیبایی فراوان شده است. خواهش می کنم به این وضعیت 

رسیدگی کنید.

شما مخاطبان گرامی روزنامه خراسان رضوی 

می توانید سوژه ها، مطالب، یادداشت، 

دلنوشته و عکس های خود را برای صفحه 

پیگیری حرف مردم ارسال کنید. 
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آسانسور های  غیراستاندارد ؛ تهدیدی برای آپارتمان نشین ها
رئیس سندیکای آسانسور و پله برقی استان : بیش از 200 شرکت غیر مجاز درزمینه نصب  آسانسور فعالیت دارند

پیگیری

شرکت اول

پیگیری

دلاوری

 معطلی  13 روزه تعمیر خودرو
 به دلیل کمبود امداد خودرو! 

»20 خــرداد مــاه یــک خــودروی ام وی ام ایکــس 22 از 
نمایندگــی ... خریــدم. از همــان روزهــای اول، از کــف 
خودروام روغن می ریخت. برای بررســی و تعمیر خودرو 
تابه حــال چندین بــار بــا نمایندگی تمــاس گرفتــم اما به 
پاسخ درســتی نرســیدم. هر بار من را به جایی حواله می 
دهند. بعد از چنــد بار پیگیری هــم گفتند بایــد با امداد 
خودروی مد نظر شرکت با پیش شماره 021 تماس بگیرم 
تا نمایندگی برای اعزام یدک کش جهت انتقال خودرو به 
نمایندگی تعمیر اقدام کند. بارها با این شماره پنج رقمی 
تماس گرفتم اما این خط به هیچ عنــوان بوق آزاد ندارد و 
دایم اشغال اســت و نمی توانم درخواستم را اعلام کنم تا 
برای اعزام یدک کش اقدام شود. برای یک تعمیر خودرو، 

چقدر باید منتظر بمانم؟«
این خلاصه تماس یکی از شهروندان با روزنامه خراسان 
رضوی اســت کــه از خدمات رســانی نمایندگــی یکی از 
شرکت های خودروساز گلایه داشــت. برای بررسی این 
موضوع با »امید تبریزنیا« مدیر نمایندگی یاد شده، تماس 
می گیریــم. وی اظهــار می کنــد: طبق قوانین شــرکت، 
برای حمل خودرو و پرداخت نشــدن هزینه حمل، حتما 
خودروی مشــتریان باید با اعلام و حمل توســط ســامانه 
امداد خودروی یاد شــده، به مرکز خدمــات دهی انتقال 

داده شود.
وی ادامه می دهد: اگر مشتریان مایل به حمل خودروی 
خود خارج از چارچوب گارانتی یاد شده باشند، می توانند 
با پرداخت هزینه 50 هــزار تومانی در ســریع ترین زمان 
ممکن، زمینه انتقال خودرو به نمایندگی را فراهم کنند.

وی در پاسخ به این پرسش که علت تأخیر و پاسخگونبودن 
سامانه پنج رقمی امداد خودروی یاد شده چیست، اظهار 
می کند: به طــور طبیعی با توجــه به افزایــش قابل توجه 
تعداد سفرها در تابستان، مراجعات و تماس ها برای حمل 
خودرو جهت خدمات دهی در نمایندگی ها زیاد است و در 
عین حال برای کسب رضایت این شهروند، پیگیری ویژه 

ای برای تسهیل در امور این مشتری انجام خواهد شد. 

پیگیری

رضایی

شهرداری منطقه 12
»ما ســهم آســفالت را چند ســال پیش پرداخت کردیم. ســال 
قبل درباره آســفالت نجاریان7 در اقدســیه 21 پیــام دادیم و 
با پاســخ عجیب معاون اجرایــی منطقه12 روبه رو شــدیم که 
اعلام کرد اگر نیمی از بافت شــکل نگیرد، از آســفالت خبری 
نیست! اگر آسفالت نمی کنند حداقل لکه گیری که می توانند 

انجام دهند.«
تنها انتهای میلان به صــورت معبر 6 متــری خاکی بوده که 
جدیدا آسفالت شده است اما متاسفانه بلافاصله توسط اهالی 
برای انشعاب شکافته و تخریب شده که تصویر آن به پیوست 
ارائه می شود. بدیهی است چنان چه شهروندان درخواست 
روکش کل معبر را دارند با توجه به شکل نگرفتن املاک که در 
تصاویر پیوست کاملًا مشخص است، دوباره بابت انشعابات و 
حفاری های شرکت های خدماتی تخریب خواهد شد. لذا تا 
زمان تکمیل ساخت املاک، امکان روکش آن وجود ندارد. با 
این حال درباره لکه گیری نیز پس از ابلاغ اعتبارات و تعیین 

پیمانکار در سال جاری و در اولین فرصت اقدام خواهد شد.
» شاهنامه بی ســامان؛باکس زباله در ابتدای خیابان ملک آباد 
، شــاهنامه 14 وضعیت بســیار نامرتبــی دارد و تخلیه آن دیر 
به دیر انجام می شــود. اگر قرار بر رعایت فرهنگ شهروندی 
است، همه باید دست به کار شویم، هم ما به عنوان شهروندان 
و هم شهرداری به عنوان مســئول نظافت و رفت و روب شهر. 
بدون همراهی دو جانبه نمی توان راه به جایی برد. انتظار داریم 
برای منطقه محروم شاهنامه بیشتر همت و بیشتر از قبل به این 

منطقه رسیدگی شود.«
بافت محدوده یاد شده مسکونی نیست و در انتهای محدوده 
خدماتی شــهرداری قــرار دارد. متأســفانه باغ ســراها و باغ 
ویلاهای خارج از محدوده خدماتی، برخلاف ضوابط اقدام 
به تخلیه میزان زیادی زباله در گاری های محدوده شهری می 
کنند که این موارد از طریق مبادی مربوط در حال رسیدگی 
اســت.·  از آن جا کــه زمان جمــع آوری زباله در محــدوده یاد 
شــده از ســاعت 9 تا 10 صبح اســت، در صورت قــراردادن 

زباله پس از زمان یاد شده، امکان جمع آوری زباله تا روز بعد 
وجود نخواهد داشت. لذا در صورت همکاری شهروندان در 
خصوص قراردادن زباله در زمان مقرر، از بروز چنین مواردی 

پیشگیری خواهد شد.

شهرداری منطقه 2

»اول هدایت 13 فاز یک، به دلیل بن بست، موتورها از پیاده روی 
جلوی منازل عبور می کنند که این برای بچه ها بسیار خطرناک 
است. پیشنهاد می کنیم شهرداری با ایجاد موانع، مانع از تردد 

موتورها در پیاده رو شود.«
به استحضار شهروند محترم می رســاند، با توجه به ضوابط، 
فاصله بین دو مانع ترافیکی در پیاده روها نمی تواند از 1.20 
متر )برای تردد ویلچر، کالســکه و...( کمتر باشــد که برخی 
شهروندان متاســفانه از این فاصله برای تردد موتورسیکلت 
نیز اســتفاده می کنند، لذا باید پیگیری لازم را پلیس راهور 

انجام دهد.

شهرداری منطقه 11

»چند شــب پیش با جمعی از اقوام در پارک چهل بازه بودیم. با 
این که به ظاهر پارک تمیزی اســت اما تعداد سوسک ها در آن 
جا، از تعداد آدم ها بیشــتر بود. لطفا رسیدگی کنید. هوا رو به 
گرمی است و احتمالا اگر به موقع اقدامی نشود، هیچ مسافر و 

گردشگری احساس خوبی نخواهد داشت.«
نظافت فضای سبز و معابر بوســتان برعهده پیمانکار است و 
همان گونه که شهروند نیز اعلام کردند نظافت به درستی و 
به طور مطلوب و مناسب در حال انجام است ولیکن به دلیل 
این کــه احداث این بوســتان ملــی در چندین فــاز انجام می 
شــود و هم اکنون فقط فاز یک به بهره برداری رسیده است و 
در مجاورت آن اراضی رها شده زیادی وجود دارد، حشرات 
زیادی به داخل پارک وارد می شــوند. شــایان ذکر اســت به 
پیمانکار مربوط نیز در خصوص مبارزه با حشرات تذکر داده 

شده است و در صورت مشاهده، اقدام لازم انجام می شود.

ت
س

ی ا
ین

زی
س ت

عک

گزارش

بهبودی نیا

Sun،Jun،24،2018، No.3878 یک شنبه 03 تیر  1397 .  شماره 3878

بــرای اســتــحــضــار مــردم

 نمابر: 37626501 051

مســئولان و مدیــران روابط عمومــی ســازمان ها می توانند پاســخ های خــود بــه پیامک های مــردم را از طریق پســت 
الکترونیکی kho.razavi@gmail.comبه روزنامه خراسان  رضوی ارسال کنند. پاسخ  مسئولان به پیامک های مردمی، 

روزانه در همین ستون منتشر خواهد شد و به استحضار مردم خواهد رسید.

با وجود وعده رایگان بودن تماشای  بازی در فرهنگسراها صورت گرفت 

فروش بلیت 10  هزار تومانی بازی ایران - اسپانیا در فرهنگسرای »شهر زیبا« 
 »درحالی که دیدن بازی های ایران در جام جهانی در فرهنگســراها توسط 
ســازمان فرهنگی و هنری شــهرداری مشــهد رایگان اعلام شــده اســت، 
فرهنگسرای شهر زیبا در خیابان شریعتی برای بازی ایران و اسپانیا اقدام 
به فروش بلیت 10 هزار تومانی کرد و از افراد برای ورود به فرهنگســرا پول 
دریافت می شد. لطفا این موضوع را پیگیری کنید تا برای بازی ایران-پرتغال 

این گونه سوء استفاده نشود.«
شهرداری با هماهنگی هایی که صورت گرفت، هشت فرهنگسرا را برای 
اکران عمومی بازی های تیم ملی در نظر گرفت تا شــهروندان بتوانند به 
صورت رایگان با حضور در این مکان ها به تماشــای بــازی های تیم ملی 

ایران در جام جهانی بپردازند.
 حال در این بین، برخی مردم گلایه هایی را از این اکران ها مطرح کردند 
که موضوع دریافت پول و فروش بلیت بــه این منظور، از این جمله بودند. 
به همین دلیل و برای پیگیری ایــن موضوع با »هــادی بختیاری« معاون 
فرهنگی و اجتماعی شهرداری مشهد گفت و گو کردیم. وی ضمن تایید 

موضوع دریافت وجه برای تماشای بازی ایران در فرهنگسرای شهر زیبا، 
در این خصوص بیان کرد: سیاست ما در خصوص فرهنگسراها با توجه به 
کمبود مالی، این است که آن ها فعالیت های درآمدزا برای خود طراحی 
کنند اما در خصوص این موضوع با من هیچ هماهنگی صورت نگرفته بود، 
چرا که قرار بر رایگان بودن این اکران ها بود و به فرهنگ سراها ابلاغ شد 

که برای بازی آتی تیم ملی ایران هرگز چنین کاری را نکنند.

گلایه بازنشستگان آموزش و پرورش از صادر نشدن فیش حقوقی 
»آموزش و پرورش تبادکان اعلام کرده است از خرداد ماه دیگر برای معلمان 
بازنشسته فیش حقوقی صادر نمی کند و باید از کافی نت فیش حقوقی را 

دریافت کنند. فکر نمی کنم این رفتار درست و در شأن معلمان باشد.«
این متن پیامکی است که یکی از بازنشستگان آموزش و پرورش به سامانه 
پیامکی حرف مردم روزنامه خراســان رضوی ارســال کرده است. برای 
پیگیری این موضوع با »مهدی مجیدی فرد« مدیر روابط عمومی اداره کل 
آموزش و پرورش استان تماس می گیریم.وی در باره  دلیل صادر نشدن 
فیش حقوقی بازنشســتگان می گوید: بــه دلیل این که طــی خرداد ماه 
اضافه حقوق بازنشستگان در فیش های حقوقی اعمال شده ، در نتیجه 
مغایرتی در فیش های حقوقی آموزش و پرورش و صندوق بازنشســتگی 

ایجاد شده است.
وی درباره دلیل این مغایرت نیز می گوید: صندوق بازنشســتگی مبالغ 

مربوط به اضافه حقوق را در روزهای آخر خردادمــاه در فیش ها اعمال 
کرده بود و مشکل یاد شده نیز تنها مربوط به همین ماه است و از ماه های 
آینده روال صدور فیش های حقوقی همانند گذشته خواهد بود.مجیدی 
فرد افزود: برای تسهیل در دریافت فیش های حقوقی بازنشستگان، هم 
اکنون تعدادی از همکاران کانون بازنشســتگان، امــور مربوط به صدور 
فیش دیگر همکاران را انجــام می دهند تا نیاز بــه دریافت فیش از کافی 

نت نباشد.
وی خاطرنشــان کــرد: بــرای تســهیل در رونــد دریافــت فیــش، بــرای 
بازنشستگان پیامکی ارسال شد که در آن، آدرس سایتی ذکر شده است 
و بازنشستگان به راحتی با مراجعه به این سایت می توانند بدون مراجعه 
به کانون بازنشســتگان و اداره آمــوزش و پرورش، فیش حقوقی شــان را 

دریافت کنند.


